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FYLKESORDFØRER
E v en  A l e k s a nde r  Hagen

2020 ble annerledesåret. Innlandet

fylkeskommune så dagens lys 1. januar,

men bare et par måneder etter ble vi

kastet inn i unntakstilstand med korona-

pandemi og nedstenging. Vi ble første fylke

som stengte en videregående skole da vi

gikk over til hjemme-undervisning på

Vinstra. Vi har også tatt nødvendige grep i

kollektivtrafikken, på tannklinikkene og

generelt gått over til hjemmekontor. Vi har

også kastet oss rundt og bevilget

krisepakker til næringslivet, næringsfond

til kommunene og hatt hyppigere møter i

trepartssamarbeidet og med andre

samarbeidspartnere. Vi har vært opptatt av

å holde demokratiet i gang også under

pandemien, og derfor har også de politiske

møtene blitt digitale. Det har fungert

overraskende bra, og vi er i gang med å

realisere våre valgløfter. Særlig de ti løftene

fra fylkesvalgprogrammet har fylkes-

utvalget og fylkestinget prioritert høyt.
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FYLKESUTVALGET
E v en ,  K j e r s t i n ,  Pe r -Gunna r ,  Anne -Ma r t e ,  HC  og  Anne

Arbeiderpartiet skal ta et helhetlig ansvar

for å bygge det nye fylket, og at vi i

fellesskap gjør det vi kan for å inkludere

alle. Vi er det største partiet i fylkestinget

og i fylkesutvalget, og har derfor en klar

ambisjon om å sette et tydelig

sosialdemokratisk stempel på politikken.

23. september vedtok fylkestinget

Innlandsstrategien. Den slår fast at vi skal

realisere våre eventyrlige muligheter.

Innlandet skal være et fylke med sterke

røtter og store drømmer, med en ledende

posisjon innen teknologi, industri, landbruk

og reiseliv. 

Vi har jobbet systematisk og bevisst med å

prioritere programmet vi gikk til valg på, og

de ti løftene har hatt særlig prioritet. De

ulike fraksjonene har blitt utfordret på å

konkretisere tiltak innenfor sine områder.

Vi fikk til en felles gruppesamling på Hoel

gård etter sommeren, da dette var tillatt

innenfor smittevernreglene, og da gikk vi

gjennom arbeidsoppgavene.

Vårt viktigste løfte – 1000 nye

arbeidsplasser årlig – har vært ekstra

krevende i lys av pandemi, nedstenging og

permitteringer. Men vi kan vise til en

historisk innsats i å grave dypt etter

næringsmidler, og vi har prioritert

krisepakker, næringsfond, samarbeid med

næringslivet og gjennomgang av

virkemiddelapparatet.
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Vi har også i nytt innkjøpsreglement

vektlagt tiltak for å sikre et anstendig

arbeidsliv og motvirke sosial dumping. Vi

har tett dialog med de tillitsvalgte

gjennom administrasjons-utvalget. Vi har

inngått samarbeid mellom

fylkestingsgruppa og Fagforbundet, noe

som for eksempel har resultert i felles

webinarer, blant annet om buss i egenregi

som videre førte til knappest mulig flertall i

fylkestinget for å utrede dette videre.

Vi er opptatt av innholdet i de

videregående skolene våre, og særlig i lys

av pandemien blir det viktig arbeidet som

gjøres med å utarbeide en plan for psykisk

helse. Dette henger sammen med for

eksempel gode frokosttilbud på skolene. 

Vi er også stolte av at et flertall av

ungdommene velger yrkesfag, og at vi

jobber godt med å sikre læreplasser. Vi

fortsetter å få gode resultater for skolene i

Innlandet. Skolebidragsindikatoren viser at

Innlandet ligger høyest i landet. Det gir

motivasjon til å jobbe videre!

I forbindelse med fylkesbudsjettene har vi

tatt opp ekstra lånefinansiering for å kunne

gjøre mer på fylkesvegene enn det

administrasjonen legger opp til. I tillegg tar

vi opp med nasjonale myndigheter ved

enhver anledning at vi trenger mer statlige

midler for å få gjort noe med etterslepet.

Det jobbes også godt med kollektiv-

tilbudet, med stadig mindre utslipp, blant

annet i utformingen av ny mobilitets-

strategi. Vi har også fått klimasatsmidler for

å jobbe videre med det nye ferjetilbudet

mellom Gjøvik og Hamar som vi har gått til

valg på.

Musikk i Innlandet er et konkret resultat vi

allerede kan vise til denne perioden. I tråd

med vårt valgløfte arrangerte vi stiftelses-

møte 28. januar på Gjøvik, og vi ser fram til

å bidra til et realt løft for det profesjonelle

musikklivet i hele Innlandet. Det har vært

krevende tider for kulturlivet under

pandemien, men som et krisetiltak så

betalte vi ut alle bevilgninger uten å stille

krav til at arrangement ble gjennomført for

å bøte på noen av utfordringene.

Kommunene er vår viktigste samarbeids-

partner, og medlemmene i fylkesutvalget

ivaretar dette samarbeidet hovedsakelig

gjennom regionråd. Som planutvalg har

fylkesutvalget også mange plansaker til

behandling i løpet av et år. Vi har vært

tydelige på at vi skal være tilbakeholdne

med å bruke innsigelser, og heller

prioritere å finne gode løsninger sammen

med kommunene gjennom dialog og

befaringer. Vi mener vi er på rett veg her,

og ser fram til videre samarbeid.

I  INNLANDET  HAR  VI  EVENTYRL IGE  MULIGHETER !
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" K V A N T I T A T I V T
M I N S T E ,  M E N

K V A L I T A T I T V  B E S T E
F R A K S J O N E N "

UTVALG  FOR  UTDANN ING
E v en ,  I n g r i d  og  B j ø r n  J a r l e

Vi i utvalg for utdanning er den

kvantitativt minste fraksjonen i Innlandet

Arbeiderparti, men kvalitativt beste – i hvert

fall ifølge oss selv. Med ansvar for

kompetanse og tannhelse, halve

fylkeskommunens budsjett, er det mange

muligheter til å sette viktige Ap-saker

på dagsorden.

Blant våre ti løfter vi ga til velgerne ved

fylkestingsvalget, er vi på god veg til å

oppfylle flere. Innenfor vårt politikkområde

har fraksjonen i Arbeiderpartiet stått i

bresjen for å få fylkestinget til å vedta

målsettingen om en læreplassgaranti. Ja,

du leste riktig. Læreplassgaranti. I løpet av

året skal vi ta stilling til hvordan dette

gjennomføres i praksis. Gjennom styrket

formidling og samarbeid med næringslivet,

vil vi kunne sørge for at alle yrkesfag-elever

i Innlandet er sikret en læreplass etter endt

utdanning.

Mobbeombud, kjeveortopedi-tilbud

i Fjellregionen, landslinjer i Solør og Lom,

tiltak for å få flere til å fullføre

videregående skole. Listen er lang over

saker vi arbeider med og har fått flertall for.

Vi har vedtatt en tilbudsstruktur som sikrer

et fortsatt desentralisert videregående

tilbud i hele fylket. Utover våren 2021 skal vi

spikre en handlingsplan for psykisk helse.

Pandemi-situasjonen har vist oss at

forebyggende arbeid er viktigere enn noen

gang.

 

Ikke nøl med å ta kontakt med oss i den

kuleste utdannings-fraksjonen da vel!
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UTVALG  FOR  SAMFERDSEL
S j u r ,  Mona ,  Re i dun  og  E r i k  ( v a r  i k k e  t i l s t e d e  nå r

b i l d e t  b l e  t a t t ,  men  T om  s t i l t e  g l a d e l i g  opp ! )

Fylkesvegene utgjør hoveddelen av

veinettet i landet. Innlandets nær 7000

kilometer fylkesveg er avgjørende viktig for

både næringslivet, trygge arbeidsplasser og

ikke minst for oss alle når vi reiser. Over

flere tiår har det bygget seg opp et stort

forfall på fylkesvegene i hele Norge,

også i Innlandet. Derfor er handlings-

programmet for fylkesveger periodens

store sak, men våre representanter i

Hovedutvalg for samferdsel (SU) har jobbet

fram flere viktige saker i 2020:

Egendrift av kollektivtjenesten
Sjur og Mona møtte representanter fra

Fagforbundet Innlandet første gang høsten

2019. Det var på initiativ fra Fagforbundet

og egendrift av kollektivtjenesten var

saken, som er en viktig sak for fag-

bevegelsen, og naturlig for Ap å ta tak i.

Vårt valgløfte nr. 2 «Bidra til et anstendig
arbeidsliv og motvirke sosial dumping»
lå til grunn da SU-gruppa løftet denne

saken som en av de viktigste vi ønsket å

jobbe med. 

I fylkeskommunen lå det an til at

anbudsordningen skulle evalueres og egen-

drift utredes. Imidlertid kom konsulent-

firmaet bak evalueringen med klar

anbefaling om ikke å utrede egendrift. Det

ble også Fylkesrådmannens innstilling i

saken. Ap stilte motforslag. Da saken ble

behandlet i SU 9.11, falt Aps forslag med én

stemme: Ap(4)+SV(1) vs.
Sp(3)+H(!)+Frp(1)+MDG(1). I fylkesutvalget
fikk imidlertid forslaget flertall der MDG

hadde snudd. 9.12 stemte et knappest

mulig flertall i fylkestinget (med Rødt og

PP i tillegg til SV og MDG) for at egendrift

av kollektivtjenesten skal utredes.
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Det er fremdeles ikke et vedtak om

innføring av drift i egenregi, men utredning

til et godt og bredt beslutningsgrunnlag.

Dette er et godt eksempel på sak vi vinner

fram med et velfungerende lagarbeid

mellom fagbevegelsen og Arbeiderpartiet!

Bl.a. arrangerte Innlandet Ap og

Fagforbundet Innlandet webinar om

«Offentlige tjenester i egenregi» der Mona

var blant innlederne.

74 tonn prøveordning
1.4 fikk SU sak om prøveordning for

tømmervogntog inntil 74 tonn for enkelte

strekninger på fylkesvegnettet vårt.

Prosjektet skal gi Stortinget kunnskap som

grunnlag for en anbefaling om hele eller

deler av det offentlige vegnettet bør åpnes

for 74 tonn totalvekt på tømmervogntog.

Spørsmålet er om dette er mulig uten økt

slitasje på vegnettet. Svaret er av stor

betydning for skognæringa i Innlandet, og

derfor viktig for næringspartiet Ap. Når

vogntogene blir større, kan det

transporteres mer med færre turer, som

gir lavere klimautslipp. Vårt argument i

debatten for å tillate prøveordningen,

og senere utvide den er beregninger fra

Sverige. De viser at bruk av 9-akslede

vogntog med totalvekt opp til 74 tonn vil gi

mindre slitasje på vegnettet enn 7-akslede

vogntog med 60 tonn, som er det som

brukes i dag. Erfaringer fra Sverige tilsier

også at drivstoffbruket reduseres med ca.

10%. Et lite kinderegg her, altså: Lavere
klimautslipp, mindre vegslitasje og
lavere driftskostnader. I fylkestingets
behandling var det kun Rødt sine to

stemmer som stemte imot. I saken med

utvidelse geografi i prøveordningen, fikk

Rødt følge av en stemme fra Sp.

Trafikksikkerhet   

Ap i SU satte tonen tydelig i fraviks-

søknadssaken fra Nye Veier vedr. fv 2522 i

Øyer kommune i oktober. Nye Veier har

sendt fem fravikssøknader til Innlandet

fylkeskommune. Felles for dem var at

trafikksikkerheten til syklende og gående

hadde blitt hardest rammet hvis fylkes-

kommunen godtok søknadene. Flertallet

stemte nei i både SU og FU. Ap leverte i

henhold til fylkesprogrammet og innfridde

igjen to punkter:  «Prioritere trafikk-

sikkerhetsarbeidet og gang- og sykkel-

veger.» og «Trafikksikrings- og rassikrings-

tiltak må prioriteres.».

Trafikksikkerhetsutvalget har lagt inn

«Hjertesoner» rundt alle skoler i Innlandet

inn i handlingsprogrammet for trafikk-

sikkerhet. En «Hjertesone» er en sone rundt

skolen med mindre biltrafikk og tryggere

stopp- og hentesoner. Barn som kjøres bør

slippes av på markerte stopp- og hente-

steder utenfor denne sonen. Det skaper

trygghet og inspirerer foreldre, elever og

skoleledelsen til samarbeid. Det er mange

måter å lage en «Hjertesone» på, og våren

2021 inviterer Innlandet fylkeskommune,

Statens vegvesen og Trygg Trafikk til

Hjertesonekonferanse for å få flere

kommuner med på trafikksikkerhets-

tiltaket. Det vurderes også å gi

stimuleringsmidler til skoler som får på

plass Hjertesone i 2021. Sjur leder

trafikksikkerhetsutvalget.
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Utredning av utslippsfri passasjerferje
på Mjøsa
SU gikk enstemmig inn for å la fylkes-

administrasjonen jobbe videre med å

kartlegge mulighetene for helårs drift av en

passasjerferje mellom Hamar og Gjøvik i

utvalgsmøtet 7.5. En effektiv overfart

mellom Hamar og Gjøvik vil gi ring-

virkninger i hele Innlandet. Derfor var en

utslippsfri ferje ett av valgløftene til

Innlandet Arbeiderparti. Og vi leverer! Nå

starter arbeidet med å få den på plass!

Tiltaket bygger også oppunder vårt punkt i

fylkesprogrammet om å forsterke

kommunikasjonen øst-vest innad i det nye

fylket.

Handlingsprogrammet for fylkesveger
Sist beskrevet, men største saken for

perioden er selveste handlingsprogrammet

for fylkesveger. SU har arbeidet med dette

siden og etter planen skal det behandles i

fylkestinget i juni.

Innlandet Arbeiderparti slår fast i

programmet at vi skal «Utarbeide et

helhetlig handlingsprogram for fylkes-

veger i nye Innlandet». Dessuten skal vi

«Vektlegge årsdøgntrafikk og betydning for

næringslivet ved prioritering». Det er

bakgrunnen for at Ap i SU gikk sterkt inn

for fornyingsprofil for kommende

handlingsprogram. Nå er det viktigere å ta

igjen forfallet enn å bygge nye og kostbare

vegstrekninger. Det var også fylkesråd-

mannens innstilling. På initiativ fra Ap,

stilte Ap og Sp forslag om tillegg som sier

at tiltak som forsterker kommunikasjonen

på tvers i Innlandet, og tiltak med stor

betydning for næringslivet, skal veie tungt i

prioriteringene fremover. Det fikk

tilslutning fra Sp og Frp i utvalget., og er

dermed vedtatt.

Aps gruppe i SU har hatt solid partistempel

fra fylkesvalgprogrammet på

samferdselspolitikken i Innlandet!
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UTVALG  FOR  KULTUR
K j e r s t i n ,  Tho r  A rn e ,  Ka r i  og  Hå v a r d

Året 2020 ble et innholdsrikt år, men ikke

helt som vi hadde sett for oss.  Det er viktig

og riktig at utvalget er ute i Innlandet for å

besøke noe av alt det flotte innenfor vårt

område. Det har ikke vært mulig grunnet

koronasituasjonen. Utvalget har imidlertid

fått mange gode orienteringer gjennom

Teams i 2020. Fylkeskommunen er videre

flinke til å orientere oss om aktuelle saker,

bl.a.: Fylkesarkivet, arbeidet på kultur-

avdelingen, den kulturelle skolesekken,

museum i Innlandet, Musikkrådet, frivillig

sektor, spillemidler, OL anlegg, Peer Gynt-

stevnet, Festspillene i Elverum, filmsatsing

og e-sport. Utvalget skal i 2021 jobbe med

Kultur-strategien. Dette arbeidet skulle

kommet godt i gang i 2020, men har blitt

noe forsinket.

Antall saker i 2020.

Utvalget har behandlet 85 saker i 2020.

Utdrag av saker: Tilskuddsordninger,

dagsturhytteprosjekt, kunstnerresidenser,

kulturverntiltak, kunstnerstipend,

arrangementsutvikling innen idrett, fysisk

aktivitet og friluftsliv, etablering Musikk i

Innlandet, støtte til ulike idrettstiltak.

Bredden i sakene har vært stor. Det er

nyttig og interessant å delta.

Vi kan knytte arbeidet vårt til valg-

programmet. Vi har det siste året hatt

samarbeid med idrettsrådet i ulike saker. Vi

har vært opptatt av i gi støtte til kunstnere

og ulike kunstnerprosjekter, som skal bidra

å skape et levebrød innen kunst- og

kulturnæringer. Vi har gjort vedtak og

Musikk i Innlandet og har funnet midler i

budsjettet. Kulturutvalget har satt søkelyset

på spillutvikling, filmsatsing og fått mye

viktig informasjon om bib. Utvikle gode

anlegg og arenaer, gjennomføre arrange -

menter og styrke integrering og satsinga

på barn og unge i samarbeid med

frivilligheten. Bidra til å inkludere flere i

idretten i samarbeid med idrettskretsen.

Støtte de som ønsker å skape et levebrød

innen kunst  og kulturnæringer.

Videreutvikle Teater Innlandet som hele

fylkets teater. Gjennomføre felles

musikksatsing for det profesjonelle

musikklivet. Bidra til å videreutvikle de

sterke spill  og filmmiljøene i regionen.

Innføre kulturkort for ungdom i hele

Innlandet. Sikre UKM, den kulturelle

skolesekken og den kulturelle 

 spaserstokken. Øke leselyst og lese-

ferdigheter gjennom å utvikle

fylkesbiblioteket og bokbussen, og styrke

Innlandets posisjon som litteraturfylket.
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UTVALG  FOR  NÆR ING
Pe r -Gunna r ,  Tu r i d ,  T om  og  I n g e r  T o r unn

2020 ble et annerledes år enn det vi så for

oss ved inngangen til året. Pandemien

skapte store utfordringer for næringslivet,

og usikkerhet for de langsiktige virkninger.

Dette har også satt sitt preg på fylkes-

kommunens arbeid mot næringslivet i året

vi har bak oss. 

Raskt etter nedstengningen av landet

12.mars fikk fylkeskommunen på plass en

krisepakke på om lag 45 millioner kroner i

målrettede tiltak direkte mot næringslivet.

Det var av hensyn til raske beslutninger

fylkesutvalget som vedtok pakken, etter en

kort tur innom hovedutvalget for næring.

Det ble bevilget til Innovasjon Norge,

næringshager, innovasjonsselskaper,

destinasjonsselskaper innen reiseliv,

bedriftsinterne opplæringsmidler og

spesielle omstillingsmidler. Allerede

31.mars ble selve pakken vedtatt, og ulike

tildelinger fulgte utover våren. I tillegg ble

det lagt vekt på at konsekvenser for
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pandemien også skulle vektlegges ved

utdelinger av tilskudd som følger av jord-

bruksoppgjøret, kompetansegivende og

tilrettelagte tiltak.

Utvalget hadde planer om fysiske møter

med regionene, noe som ikke lot seg

gjennomføre i 2020. Det er derimot holdt

digitale møter hvor alle regioner har fått

presentere seg, sitt arbeid og satsings-

områder for næringsutvikling. Vi ser fram 

til at vi kan følge opp dette med fysiske

møter.

Viktige saker vi har arbeidet med i 2020:

Bredbånd
Er en sentral sak for partiet, og som vi gikk

til valg på. Pandemien har vist oss

betydningen av god bredbåndstilgang. Vi

har i siste registreringen nå 80 prosent

dekning i Innlandet (over 100 mbit). 

Det er store variasjoner kommuner

imellom innen fylket når det gjelder

dekning. Noen er så å si i mål, mens noen

ligger betydelig under 80 prosent. I

september hadde nærings-utvalget sak

hvor vi fordelte 85 millioner

kroner i tilskudd til 26 prosjekter i fylket.

Dette var både statlige NKOM-midler og

egne fylkeskommunale midler. Det var

prosjekter i nesten halvparten av

kommunene i fylket som fikk tildeling. 

I tillegg bevilger kommuner egne penger,

og det utføres viktig frivillig arbeid for at en

skal få realisert flest mulig prosjekter.  Ap

fraksjonen er opptatt at vi må se de0

offentlige midlene i sammenheng, slik at vi

får fullfinansiert og gjennomført flest mulig

prosjekter i områder markedet ikke selv

«ordner opp.»

Jordbruksforhandlingene - innspill
Vi hadde et grundig arbeid med innspill til

jordbruksforhandlingene i 2020 i nærings-

utvalget. Økt selvforsyningsgrad,

kanaliseringspolitikken, jordvern,

lønnsutvikling i jordbruket, matvare-

sikkerhet og var av de viktige punktene i

uttalelsen som til slutt ble vedtatt i

fylkestinget. Fylkeskommunen er ingen

part i jordbruksforhandlingene, men en så

viktig næringsgren at de tidligere fylkes-

kommuner, Hedmark og Oppland har

uttalt seg om dette. Dette er nå fulgt opp i

Innlandet.

Tildelingsbrev Innovasjon Norge
Vi har behandlet og vedtatt tildelingsbrev

for Innovasjon Norge i Innlandet. Det

bygger på dels nasjonale føringer, men

også føringer fra fylkeskommunens side. 

 Fylkeskommunene eier 49 prosent av

Innovasjon Norge, og vi overfører

betydelige beløp til Innovasjon Norge

regionalt. I tildelingsbrevet, er fra nasjonalt

hold satt føringer for satsing på flere

gründere, satsing på vekstbedrifter og flere

innovative miljøer.  Vi har fra utvalget side

spesielt vektlagt satsing innen bioøkonomi,

reiseliv, AR/VR teknologi, Cyber Security og

vareproduserende industri. Minimum 1/3 av

pengene som kommer fra fylkes-

kommunen skal være satsing innen

bioøkonomi.
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Innovasjonsstrukturen
Det har pågått et arbeid med å gjennomgå

virkemiddelapparatet etter fylkes-

sammenslåingen. Arbeidet ble ikke ferdig i

2020, men avsluttes i fylkestinget februar

2021. Ap fraksjonen har støttet at det ikke

gjøres radikale endringer, men at det

gjøres forbedringer med utgangspunkt i

den hovedstruktur som er. 

Det vil bli stimulert til samarbeid mellom

innovasjonsselskaper, slik at om et selskap

har spesialkompetanse på et område, kan

det være mulig å dra nytte av det utenfor

det geografiske kjerneområde. Målet er å

forenkle, og at mest mulig ressurser

kommer det direkte næringsliv til gode.

Det er derfor viktig med fokus på arbeids-

deling mellom virkemiddel-aktørene. Det

er understreket fra vår side at

tilstedeværelse ute i regionene er viktig for

virkemiddelapparatet.

Av andre saker vi har jobbet med i
næringsutvalget 2020 kan nevnes:

- Mat og opplevelser i fjellet

- Støtte til næringsklyngen VRInn (klynge

av virksomheter som driver med utvikling

av nye løsninger ved bruk av ny teknologi)

- Støtte til destinasjonsselskapene innen

reiseliv

- Støtte til Trysil Bike Arena

- Etablereropplæring i Innlandet

- Fordeling av tilretteleggingsmidler og

kompetansegivende midler innen

landbruket

- Startet prosjekt for at seterkulturen skal

komme på UNESCOS verdensarvliste

- Regional industriutvikling

- Gitt støtte til et hovedprosjekt kalt «Trygg

bonde»

- Innstilt støtte til prosjekter som kommer

inn under ordningen «Grønn framtid»
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P O D C A S T E N  " P A R T I T E R A P I "
S Å  D A G E N S  L Y S  7 .  A P R I L  O G
H A R  S I D E N  D A  S E R V E R T
L Y T T E R E  I  N O R G E ,  U S A ,
S V E R I G E ,  T Y R K I A ,  T Y S K L A N D ,
D A N M A R K  O G  Å L A N D
U K E N T L I G E  E P I S O D E R  M E D
U L I K E  T E M A E R  O G  G J E S T E R .

6 0 %  A V  L Y T T E R E  V Å R E  E R
K V I N N E R  O G  4 0 %  M E N N .

1 8 %  E R  M E L L O M  1 8 - 2 2  Å R ,  7 %
2 3 - 2 7  Å R ,  2 6 %  2 8 - 3 4  Å R ,
1 6 %  3 5 - 4 4  Å R ,  2 8 %  4 5 - 5 9  Å R
O G  R E S T E N  6 0 + .  

I  S N I T T  H A R  V I  R U N D T  1 0 0
L Y T T E R E  P E R  E P I S O D E .

A K T I V I T E T E R  \ \  P O D C A S T

1 2



F R A  M A I  T I L  N O V E M B E R
A R R A N G E R T E
F Y L K E S T I N G S G R U P P A  Å T T E
U L I K E  W E B I N A R E R  M E D  A L T
F R A  2 0  T I L  O V E R  6 0
D E L T A G E R E .

W E B I N A R E N E  H A R  V Æ R T
I N N O M  T E M A E R  S O M  A R B E I D -
O G  I N K L U D E R I N G ,
B I O Ø K O N O M I ,  S A M F E R D S E L ,
U T D A N N I N G ,  K U L T U R ,  K L I M A
O G  M I L J Ø ,  I N N L A N D S -
S T R A T E G I E N  O G  O F F E N T L I G E
T J E N E S T E R  I  E G E N R E G I .
S I S T N E V N T E  I  E T  M E G E T
V E L L Y K K E T  S A M A R B E I D  M E D
F A G F O R B U N D E T .

A K T I V I T E T E R  \ \  W E B I N A R E R
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S E L V  O M  C O V I D - 1 9  S A T T  
E N  S T O P P E R  F O R  M Y E
U T A D R E T T E T  A K T I V I T E T  V A R  
V I  I  2 0 2 0  P Å  F L E R E  U L I K E
B E D R I F T S B E S Ø K ,  I  M I N D R E
G R U P P E R I N G E R .  D E T  E R
V I K T I G  F O R  O S S  Å  T E T T
D I A L O G  M E D  N Æ R I N G S L I V E T
O G  I K K E  M I N S T  K O M M U N E -
P A R T I E N E .

V I  H A R  B L . A .  B E S Ø K T :  M A P E I ,
G I V A S ,  K L O S S E R ,  O T T A D A L E N
M A S S I V T R E ,  S K O G E N  B I L ,
L E M O N S J Ø E N  F J E L L S T U E ,
F U R U T A N G E N ,  K O P P A N G
S E N T R U M ,  E L V E R U M  V E K S T ,
C U R I D A ,  M G N F ,  H E L S E I N N ,
D E S T I N A S J O N  T R Y S I L  O G
T R Y S I L  M A S K I N .
A K T I V I T E T E R  \ \  B E D R I F T S B E S Ø K
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